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Generalforsamlin g den 2813 -2022
Bestyrelsens beretning

Medlemstallet pr.31/12-2021 (Indberettede tal til CFR):

Seniorer/voksne (25 år til 59 år: 15 stk. (L1)

Ungdom (0-24 år): 6 stk. (27)

60+ (over 60 år): 55 stk. (48)

Medlemstal i alt: 76 stk. (86)

Seniorer: Efter at de seneste 2 sæsonen (20L912020 oe202012021) var blevet Ødelagt af Coronaen
var det med spænding vi tilmeldte hold til den nye sæson 2021.12022. Ville det være muligt at
spille hele sæsonen eller ville den også blive afbrudt uden kåring af vindere og op- og nedrykning
m.v.? Spillet var indstillet fra midt i december fl 5lL-22.

Vi tilmeldte flg. Hold:
1. holdet i serie 1, 2. holdet i serie 2, 3. holdet i serie 3,4. og 5. holdet i serie 4 og 6. holdet i serie
5. Vitilmeldte også 2 hold i den lokale veteran 40c- det ene hold blev desværre trukket.

Veteran Danma rksturneringen:
Vi har tilmeldt flg. Hold: 40 år og 50 år. Herudover spiller Klaus Mortensen for Frederiksværk i 60

års rækken. Vi har afholdt en runde for begge rækker i Kignæs Hallen, hvilket har givet klubben kr
400,- fra BTDK.

Træning mandag: Fremmødet er blevet lidt bedre. Turneringsspillerne træner i Gymnastikdelen og

andre spiller i Scenedelen. FremmØdet er også afhængig af om der skal spilles kamp tirsdag eller
onsdag. Fremmødet er også afhængig af om der spilles om rødvin, som vi desværre ikke har gjort i

denne sæson. Håber vi kan få det genindført.

Klubmestersakaber i2021. blev ikke spillet. Nytårskuren blev ikke afviklet.

Unsdommen: Medlemstallet er faldet meget drastisk - f ra 27 stk. til 6 stk. pr. 3t112-21,. Det fandt
sted allerede, da vi startede op efter sommerferien. Vi mener det også denne gang må have noget,

at gøre med Coronaen. Børnene harfundet på noget andet atgøre.
Træningstiden er mandag fra kl. 18.15 - 19.30. Der var ingen, der ønskede at spille fredag fra kl.

L7.OO - 18.30 - på nær en. Desværre. Det ville være godt såfremt vi kunne tilbyde 2 gange om
ugen - bare ikke fredag aften.

or(
l<lubben,
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Vi har haft 4 spillere til at deltage i Pointstævnerne. Vi har selv afholdt et stævne. Vi tilbyder stadig

en gratis klubtrØje, når første fulde klubkontingent er indbetalt.
Der er fire voksne til at spille/træne ungdommen. Alle har været på første kursus.

50+: Medlemstallet er steget lidt - med 7 stk. En kombination af udmeldelser, nye, dødsfald og

nogen der er startet op igen. Vi mistede desværre Kirsten og Dennis de Friis - idet Kirsten

desværre gik bort. Vi deltog også i den landsdækkende kampagne i uge 37, som DGI og BTDK

arrangerer. Der er en fast skare, der har spillet næsten hver gang, det har været muligt. Vi afvikler
nogle rØdvinsturneringer i double. Vi fik dog ikke afviklet juleturnering og julefrokost, p.g.a.

pandemien. Vi har fået nogle gratis kaffe og lagkage i anledning af runde fødselsdage, når det har

været muligt - om cafeen har været åben og om fødselaren har været aktiv.

Der er nogle af medlemmerne, der har deltaget i 60+ stævnerne og har haft rØdvin med hjem.

Kienæ§ ![allen
Der afholdes "Brugerrådsm6de", som omhandler halfordeling, rengøring m.v. Taget over

Scenedelen har været utæt - meget utæt. Primo januar fik nogle kraftige regnskøl også noget

snefald. I de dage var der rigtigt meget vand på gulvet. Med hjælp fra bl.a. løberne fik vi udbedret

tagdækningen omkring vinduet i taget. Det har hjulpet, så vi var sikre på, at hallen ikke blev

ubrugeligt lørdag den 22/1, hvor vi skulle afholde DM veteransamling. Jeg har også fået en mail fra

Kommunen angående gulvet, som flere aktiviteter har klaget over er meget glat. Der er blevet

afholdt møde med rengøringsfirmaet - men gulvet er stadig glat - derfor har vi gulvklude

hængende på bordene, som vi så gør våde og træder på mellem duellerne. Derfor når bordene

stilles op, så tag kludene af og læg dem i boldkasserne. Så ved vi hvor de er.

Gymnastik og cykelartisterne har fået udfærdiget tegninger til udvidelse af depotrummet ved

scenedelen. En udvidelse på 50 m2. Foreningerne har ikke hørt noget fra kommunen endnu.

Halfordelingen for den kommende sæson er endnu ikke på plads. Har søgt de samme tider som vi

har haft i mange år, da muligheden for at få mere ikke er til stede. Besked primo april.

Materiellet: Alle vores borde er næsten nye - men bliver brugt rigtigt meget og man kan godt se

de bliver brugt meget. Der sættes borde op hver dag i ugen og nogle gange i weekenden.

Netholderne bliver også slidt. Der anskaffes 2-3 net om året.
Brug af bolde er også et emne. 60+ og børnene spiller med bolde på gulvet. Der bliver derfor hver

gang trådt på nogle. Der kommer jo også bolde på gulvet når der trænes på robotten. Jeg

vurderer, at forbruget stadig er mindre end før coronaen.

Klubtrøjer: Vifik et nyt medlem -Henrik Hjulmand - i den forløbne sæson, som er ansat på Haldor

Topsø. Han skaffede os et sponsorat på kr. 7.5OO,- til køb af klubtrøjertilvores holdspillere, så vi

kunne være ens klædt på når vi spiller holdkampe. Vi siger tak.

OKdu'ts*ker
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Ok sponsorat: Vi har fået en aftale med Ok, som giver 5 ører pr. liter brændstof vi tanker. Du skal

bare få tilknyttet dit ok-kort eller oprette OK app.en tilJægerspris Bordtennis. Poul Sjøstrøm og jeg

var ved Super Brugsens anlæg en lørdag og kontaktede dem, der tankede. Vi fik en del nye kuinder
der knyttede sig til Klubben. Vi fik det første beløb, som var på ca. kr. 2.400,-.

Hiemmesiden: Er nu blevet aktiveret af Sally. Gå ind og se .

Facebook: Har indtil nu blevet administreret af Klaus Knudsen

{z*1e OKtan{«r


